

<b>တၢ်ဂ့ၢ်</b> တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ ကျဲသန့	<b>တၢ်ဘျးစဲ</b> <input type="checkbox"/> မ့ၢ် <input checked="" type="checkbox"/> တမ့ၢ်
<b>ဂံၢ်ထံးဝီၢ်သြဲတဖၣ်</b> တၢ်တူၢ်လိာ် တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤ တၢ်ထၢ်ဖျိၣ် ခြံဒံၣ် ကျိၣ်စ့တၢ်ဃၢတၢ်စံာ် နီၢ်ကစၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤသး အိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ	<b>နီၣ်ဂံၢ်</b> RH-BP-AD25:00:18
<b>တၢ်ဂ့ၢ်ကရူၢ်</b> မုၢ်ဝဲၤတၢ်မၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲ (Business Practices, BP)	<b>စးထီၣ်နံၤသီ</b> 1-1-16
<b>တနံၣ်တဘျီ</b> တၢ်ပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲၤ	<b>ကွၢ်ကဒါက့ၤဘျးကတၢ်တဘျီအနံၤသီ</b> 02/2023
<b>ဘၣ်တၢ်တီၣ်ထီၣ်ဒီဖျိ</b> ကျိၣ်စ့	<b>တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤဆူညါတဘျီအနံၤသီ</b> 02/2024
<b>တၢ်ကြးန့ၢ်ခွဲး</b> ဘၣ်ထွဲဒီးပုၤတဖၣ်လၢ ဃုကွၢ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ဒီးန့ၢ်ဘၣ် ဆူၣ်ချ့မၤစၢၤ ဖဲ Regions Hospital ပုၤတဖၣ်လၢ ဟ့ၣ်တၢ်ဘျးတၢ်လဲလၢ Regions ပုၤဆါ တၢ်ဆါဟံၣ်ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါ ကရၢခၢၣ်စးတၢ်ထၢဒုၣ်ကမၢ် ဒီး ဒုၣ်ကမၢ်ဂ့ၢ်ဝီၢ်ပီၤရီတဖၣ် အမံၤန့ၣ်လီၤ	<b>တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နံၤသီ</b> 12-1-83
	<b>အိၣ်ပတုၢ်နံၤသီ</b> တအိၣ်
<b>ကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်ဟံးမူဒါ</b> Regions ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီၢ်မူဒါခိၣ်	<b>ဆဲးကျဲၤ</b> Regions CFO

**တၢ်ဂ့ၢ်ဆုၤန့ၢ်**

Regions Hospital ရဲၣ်ကျဲၤမၤတၢ်ဒ်သိး ကဟ့ၣ်ဘၣ် ဆူၣ်ချ့တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ကွၢ်ထွဲ အိၣ်ဒီး အကံၢ်စီဆူပုၤဆါတဖၣ် ပုၤဃုာ်ဒီး ပုၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢ လိာ်ဘၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီၢ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ န့ၣ်လီၤ လၢတၢ်န့ၢ်အသိ, ပဲ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ ကျဲသန့ (လၢဘၣ်တၢ်ကိး ယၤအီၤဒ် “FAP” [Financial Assistance Policy] မ့တမ့ၢ် “Policy”) အံၤ ပုၤလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤဆူးပုၤဆါလၢ အတၢ်အုၣ်ကီၤ တထီၣ်ဘးဘၣ် တဖၣ် ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ဝဲ ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ ပုၤဆူးပုၤဆါ အတၢ်ဟ့ၣ်ဝဲ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါယါဘျါ တၢ်ကွၢ်ထွဲဒ်အလိာ် အဂုၤအဂၤတဖၣ် အတၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့ၤသ့ဝဲ အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ ပကျဲသန့အံၤ တၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ဝဲ လၢတၢ်ဆီၣ်ထွဲ တၢ်မၤစၢၤတကတီၢ်ဘၣ် တကတီၢ်အဂီၢ်, တမ့ၢ်ဘၣ်ဝဲ တၢ်ဆီၣ်ထွဲလၢ အကတီၢ်ယံာ်ထၢ, တၢ်ကွၢ်ထွဲ ကလီ မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤ တၢ်အပူၤကလံၤအဂီၢ်ဘၣ် န့ၣ်လီၤ တၢ်ပတံထီၣ်လၢ ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ် အခွဲးန့ၢ်ဝဲ 12 လါ မ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢ တၢ်တီၣ်ထီၣ် တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ် လၢအဂၤ တဘျီဘၣ်န့ၣ်လီၤ တၢ်ပတံထီၣ် ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ ကအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးပနီၣ် တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤခွဲးတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲအဂီၢ်လၢ 2 နံၣ်ဂီၢ် န့ၣ်လီၤ ပကျဲသန့ စးထီၣ်အခိၣ်ကါဒီး ဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ် တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ဃုထၢအနီၣ်ထီၣ်, ပထီၣ်ဒွဲးဝဲ တၢ်မၤစ့ၤလီၤ တၢ်လၢာ်ဘျုး လၢစ့ၤဒ်လဲၣ်, ပုၤပတံထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ဒ်လဲၣ်, ပုၤကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့တဖၣ် ကွၢ်ထွဲမၤစၢၤဝဲတၢ် လၢပတၢ်ဆါဟံၣ်အပူၤဒ်လဲၣ်, ဒီးပဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီဆူၣ်ချ့တၢ်ကူစါယါဘျါ အသန့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ ပုၤဆါတဖၣ် ဒီးန့ၢ်ဘၣ် ကျဲသန့အံၤအကွဲးဒီး တၢ်ပတံထီၣ် ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ အလံာ်ကီၣ်ဒိ တလၢာ်ဘျုးလဲ သုလၢနီၢ်ကစၢ်ဖဲပုၤဆါအတၢ်ဆဲးလီၤမံၤတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ် အဂုၤဂၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်သံကွၢ်ဘၣ်ဃးဒီး

တပ်တံထိပ်တံဂွံအကျိကျဲ မ့တမ့ လာကယုထီၣ် လံာ်ကွဲးဒိတဖၣ်အဂီၢ် ခိဖျိတၢ်ဆုၢ်လံာ်ပရၢ အဂီၢ် ပုၤဆါတဖၣ် ဆဲးကျၢဘၣ် ပ Patient Financial Services Department (ပုၤဆါကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်မၤစၢၤဝဲကျိၣ်) ဝဲ 651-254-4791, မ့တမ့ ဝဲ 640 Jackson Mail Stop 11102S, Saint Paul, MN 55101 သ့န့ၣ်လီၤ. မၤန့ၢ်ဘၣ် ကျဲသန့အံၤအကွဲးဒိတဖၣ် တပ်တံထိပ် တံဂွံ အလံာ်ကွဲးဒိ ဒီး တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတံဂွံ သ့ဝဲ [www.healthpartners.com/fa](http://www.healthpartners.com/fa)

**တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ယုထၢအနီၣ်ထီၣ်-**

Regions မၤအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ် တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ယုထၢအနီၣ်ထီၣ် လၢ ပုၤဆုးပုၤဆါတဖၣ်အဂီၢ် ဒ်သိးကဒီးန့ၢ်ဘၣ် ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ-

- ပုၤဆုးပုၤဆါဒီး အဟံၣ်ဖိယီဖိတဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ယုအီၤ လၢကဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်အုၣ်သးလၢ အဝဲသ့ၣ်တဖၣ် ဘၣ်တၢ်သမၤဂ့ၢ်လီၤ တၢ်အီၤ မ့တမ့ ကဘၣ်တၢ်သမၤဂ့ၢ်လီၤအီၤ လၢကဒီးန့ၢ် ထံကီၢ်ပဒိၣ်တၢ်န့ၢ်ဘျးတဖၣ်, ဒ်သိး Medicaid န့ၢ်လီၤ. တၢ်သမၤဂ့ၢ်လီၤ တၢ်န့ၢ်ဘျးတဖၣ် အလံာ်ပရၢ(တဖၣ်)လၢ ထံကီၢ်ပဒိၣ်အိၣ်န့ၢ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ယုထီၣ်အီၤလီၤ.
- ပုၤဆုးပုၤဆါ တဘၣ်အိၣ်ဒီး ထံကီၢ်ပဒိၣ် အတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒီး ဆူၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်န့ၢ်ဘျး နီတမံၤ ဘၣ်န့ၢ်လီၤ.
- ပုၤဆုးပုၤဆါကဘၣ်မၤပဲၤဝဲ တပ်တံထိပ်တၢ်ဆါဟံၣ်အကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ ဒီးဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးပါ ကိးမံၤဒဲး လၢ အဘၣ်တၢ်ယုအီၤတဖၣ်န့ၢ်လီၤ.
- ပုၤဆါတဂၤ အတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ ကဒီးန့ၢ် တၢ်ကွဲးထွဲကူစါ ကလီ မ့တမ့ တၢ်မၤစ့ၤလီၤအပူၤကလံၤအဂီၢ် ကဘၣ်တၢ်ဒီး သန့ထီၣ်သးလၢ အဟံၣ်ဖိယီဖိခဲလၢ ကျိၣ်စ့ဟ့ၣ်န့ၢ်, ဟံၣ်ဖိယီဖိအနီၣ်ဂံၢ်, ဒီး [တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်အဂၤတဖၣ်, အဒိ တၢ်စုလီၢ် ခိၣ်ခိၣ်] ဒ်လၢအံၤအသိး-
  - ပုၤဆါတဖၣ် ကဘၣ်ဟ့ၣ် န့ၣ်ဖိထၢဖိတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်အတၢ်မၤနီၣ်မၤပါတဖၣ် ဒ်အမ့ၢ် ကျိၣ်စ့ ဒီး တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ် လၢတၢ်လဲလိာ်အီၤဆူစ့ညီညီသ့တဖၣ် လၢတၢ်ကကွဲးသမံသမိးဘၣ် တပ်တံထိပ်တံဂွံအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.
  - တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လၢတၢ်လဲလိာ်အီၤဆူစ့ညီညီသ့တဖၣ်န့ၢ် ပၣ်ဃုာ်ဒီး တၢ်ထူးတၢ်တီၤလၢ အဘၣ်တၢ်ဆီတလဲအီၤဆူ စ့နီၢ်သ့ညီညီတဖၣ်, ဒ်အမ့ၢ် စ့ဟံၣ်ဖိလၢစ့တၢ်အပူၤဒီး တၢ်ဟံၣ်ဖိစ့အမံၤစရီ (account) တဖၣ်, ခိပနံၣ်အစ့မိၢ်ပုၢ် တဖၣ်, လံာ်တၢ်အၢၣ်လီၤဘၣ်ထွဲဒီးကျိၣ်စ့တဖၣ်, လံာ်အုၣ်ကီၤလၢ တၢ်ဒါန့ၢ်စ့လၢ စ့တၢ်ပူၤတဖၣ်, စ့လၢတၢ်မၤန့ၢ်က့ၢ် အီၤတနံၣ်တဘျီ လၢသးသမ့ဒိစိၤညါအဂီၢ် ဒီးစ့နီၢ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆါတၢ်ပူၤလီၢ်စ့ဝါ တဖၣ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်အိၣ်ဘျးလၢမူဒါ ကျိၣ်စ့တဖၣ် (အဒိ 401K, IRA စ့အမံၤစရီဒီး စ့လၢဘၣ်တၢ်မၤန့ၢ်အီၤတနံၣ်တဘျီလီၤဆီ) တဖၣ်န့ၢ် တပၣ်ဃုာ်လၢ တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လၢတၢ်လဲလိာ်အီၤဆူစ့ညီညီသ့တဖၣ်န့ၢ်လီၤ. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်ကယုဝဲ တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လၢ တၢ်လဲ လိာ်အီၤဆူစ့ညီညီသ့တဖၣ် အလံာ်တီလံာ်မိတဖၣ် န့ၢ်လီၤ.
  - တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လၢတၢ်လဲလိာ်အီၤဆူစ့ညီညီသ့တဖၣ် အိၣ်လၢ \$20,000 တကွီၣ်ပူၤန့ၢ် ပၣ်ဃုာ်လီၤလၢ တၢ်ထီၣ်တၢ် ဒွဲးကကျိၣ်စ့တၢ်ဟ့ၣ်န့ၢ်လီၤ.
  - တၢ်ဆါဟံၣ်ဆိၣ်ထွဲဝဲဒၣ် တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဆူ ပုၤဆုးပုၤဆါတဖၣ်လၢ တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ ဒီး အတၢ်အုၣ်ကီၤတ ထီၣ်ဘးတဖၣ် လၢအဟံၣ်ဖိယီဖိစ့ဟ့ၣ်န့ၢ် စ့ၤန့ၢ် မ့တမ့ ထဲသိးသိးဒီး 200%လၢ ထံကီၢ်ပုၤဖျိဖိယာ်ဖိအပတီၢ်(Federal Poverty Level, FPL) န့ၢ်လီၤ. ပုၤဆုးပုၤဆါလၢ အထီၣ်ဘး နီၣ်ထီၣ်အံၤန့ၢ် ကဒီးန့ၢ်ဝဲဒၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ တၢ်မၤစ့ၤလီၤအပူၤ 100% န့ၢ်လီၤ.

- ပြုဆွေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် နောက်ဆုံးတပ်ဆင်မှုဆိုင်ရာ ဖိတ်ခေါ်ခံယူပေးရန်အတွက် အခြားအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အလုပ်အကိုင်အခြေအနေအထားကို ပြန်လည်စစ်ဆေးရန် လိုအပ်ပါသည်။

FPL အမဲး	ဟုတ်စွာလျာထားမှု
200% ဆူဖီလ်	ဟုတ်စွာလျာထားမှု 100%
201% - 225%	ဟုတ်စွာလျာထားမှု 75%
226% - 275%	ဟုတ်စွာလျာထားမှု 67.5%
276% - ဆူဖီခိန်	တပ်ဟုတ်အကျိုးအမြတ်လျာထားမှု

**ကဘက်ပံတံထိန်လါ တပ်ဟုတ်မလစကေကျိန်စု အဂီဒ်လဲန်**

1. ပြုဆွေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ကဘက်ပံတံထိန်လါ တပ်ဟုတ်မလစကေကျိန်စုအဂီဒ်ဒီး ကဘက်ဟုတ်ထိန် စုဟဲန့် အတပ်ဟဲဖျါ(တဖန်)လါ အကြားအဘက် လါအနီကစင်ဒဲ မ့တမ့ ဆူလီလံပရဆူ-  
Regions Hospital – Patient Financial Services  
Mail Stop 11102S  
640 Jackson St  
Saint Paul, MN 55101
2. ပြုဆွေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ကဘက်ဆူစွာဂီဒ် လံပတံအလါအပဲ ဒီးစဲးကွဲးဒိဆူလံ ယုဒီး စုဟဲန့်အတပ်ဟဲဖျါ(တဖန်) လါအကြား အဘက် ဆူ ပြုဆွေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာ တပ်ဟုတ်မလစကေကျိန်စု ဖဲ 651-254-1684 နှန်လီ။
3. ပြုဆွေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာ ပံတံထိန်တပ်သ့စွာဂီဒ်လါပုန်ယဲဖဲခိန် ဒီဖျါ တပ်ဟုတ်မလစကေကျိန်စု healthpartners.com ပုန်ယဲဖဲလီပူန့နီလီ။
4. ဟံနဲဖဲယိဖဲခဲလဲ အစုဟဲန့် တပ်မဂီမဂီကျိန်တပ်ဟဲဖျါ(တဖန်) လါအကြားအဘက်နှင့် ကဘက်တပ်ဟုတ်ထိန်အီယုဒီး ကီစာဖျိန် 1040 တပ်ဟုတ်ခိသ့အလံကွဲးဒိတဘက် လါ တယံဒဲးဘက်, လါအကတီခဲအဲ, အပူကွဲး အသီ 60 စုအခွဲး လံပဲ ကွဲး ဒီး /မ့တမ့ တပ်ဟုတ်အလံပရလါ ပုတဝါတပ်ဘက်တပ်အဂီ, ပုတပ်ဖဲတပ်မတအိန် မ့တမ့ ပုနီခိကွဲးဂီ တလါပဲၤ အတပ်ဟဲဖျါ ဒီးမါဝါလါအကွဲးတပ်လံလီဖျါအတပ်ခိန်ထွဲလါ အဘက်တပ်ဟဲလီအီလါ ကီစာဖျိန်အတပ်ကွဲးနီ နှစ်ပဲတဖန်နှန်လီ။
5. တပ်မဂီမဂီကျိန်တပ်ပံတံထိန်တပ်ဂီသ့ခိဖျါတပ်ဟုတ်မလစကေကျိန်စု healthpartners.com ပုန်ယဲဖဲစီ စဲးကွဲးထိန်လံလါပုန်ယဲလဲသ့ ဖဲ [www.healthpartners.com/fa](http://www.healthpartners.com/fa) မ့တမ့ ပုဆူဒီးန့နီဘက်အကွဲးဒိတဘက်သ့ခိဖျါ တပ်ဟုတ်မလစကေကျိန်စုဂီတပ်မလစကေ ဖဲ 651-254-4791 နှန်လီ။ ပတပ်မတူဂီလီဖျိန်လီတဲစီ စဲးထိန် မုဆုန်-မုဖီဖီး ဂီ 8:00 နှန်ရံ - ဟါ 4:30 နှန်ရံ နှန်လီ။
6. ပြုဆွေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာ ဆဲးကျိးဆူ ပြုဆွေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာ တပ်ဟုတ်မလစကေကျိန်စုဖဲ 651-254-4791 ဘက်ဒီး တပ်သံကွဲးတဖန်လါ တပ်ပံတံထိန်တပ်အဂီ မ့တမ့ လါတပ်ကရဲန်ကျိန်/ကသ့ဆာဖဲကတီ တပ်ထံလီအိန်သကိဒီး ကီစာဖျိန်ကျိန်စု ပုကတီတပ်ပိန်တပ် အဂီ ကိးလီတဲစီ 651-254-0842 သ့နှန်လီ။

7. ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢ အဘၣ်တၢ်ဟံၣ်လီၤအီၤလၢ ပုၤဆူးပုၤဆါအဂီၢ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့တဖၣ်န့ၣ် အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢ ကမၤစၢၤ ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် လၢလီၤတဲစိ မ့တမ့ၢ် လၢနီၢ်ကစၢ်လၢတၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ မ့မ့ၢ်လၢ နီၢ်ကစၢ် တၢ်တိစၢၤ မၤစၢၤန့ၣ် နဒီးန့ၣ်စ့ၣ်ကီၤ တၢ်ပတံထီၣ် ထံကီၢ်ပဒိၣ် အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒ်အမ့ၢ် Medicaid တၢ်မၤစၢၤ သ့ဝဲလီၤ ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ်န့ၣ် ဆဲးကျိးဝဲဆူ ပုၤကညီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဝဲၤကျိၤ လၢကီၢ်ရဲၣ်လၢ အဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဝဲဆိးဝဲ မ့တမ့ၢ် ဆဲးကျိးဆူ MNsure ဖဲ 1-855-366-7873 သ့စ့ၢ်ကီၤလီၤ

ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ဆဲးကျိးဝဲဆူ ပုၤဆူးပုၤဆါအဂီၢ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ဖဲ 651-254-4791 ဘၣ်ဃးဒီး တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အဂ့ၢ် တၢ်သံကွၢ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် လၢကမၤပုၤကွၢ် တၢ်လီၤတၢ်ကျဲၤ ပုၤခၢၣ်စးအိၣ်ဝဲအလီၤ ဒ်သိးကထံၣ်လိာ်သးလၢ နီၢ်ကစၢ်အဂီၢ်လီၤ

### တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့အဂီၢ် တၢ်ထီၣ်ဒွဲးတၢ်န့ၣ်ဘျး

Regions Hospital ဒွဲးကွၢ်ဝဲဒၣ် ပုၤဆါတဂၤ အကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်မၤစၢၤ ဒ်လၢလၢအသိး-

#### တၢ်ဒွဲးကွၢ်တၢ်ဟ့ၣ်စ့ၤလီၤဘၣ်တၢ်အဘျးလဲလၢဘၣ်တၢ်ဃုထီရီၤ-

ပုၤဆူးပုၤဆါတဂၤလၢ အကြးဒီးတၢ်ဃုထီလၢ ကဒီးန့ၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့န့ၣ် တဘၣ်တၢ်ဟံၣ်တၢ်အပူၤ အါန့ၣ် တၢ်ဃုစ့ခဲလၢဟံၣ်ဖျိၣ် ဒ်စ့အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်ခဲး (Amounts Generally Billed, AGB) အသိး ဒ်သိး ကအုၣ်ကီၤ ပုၤဆူးပုၤဆါ ဒီဖျိတၢ်ဆါဟံၣ် လၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူစါယါဘျီကသံၣ်ကသီလၢ အလိၣ်လၢ တၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ ခဲကန့ၣ်အံၤ တၢ်ဆါဟံၣ် ဆါတဲာ်ဝဲဒၣ် AGB ဒီဖျိ ဂံၢ်အါထီၣ်ဝဲ တၢ်ဟံၣ်တၢ်အပူၤလၢလၢဆဲးဆဲး လၢ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူစါယါဘျီကသံၣ်ကသီ တၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအလိၣ်အဂ့ၢ်အဂၤတဖၣ်အဂီၢ် ဆူပုၤဆူးပုၤဆါတဂၤလၢ အကြးဒီးတၢ်ဃု ထီလၢ ကဒီးန့ၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ ဒီဖျိ AGB အမုးကယၤတခါ [32.5%] လၢအမ့ၢ် ဟ့ၣ်စ့ၤလီၤဘၣ်စ့ 67.5% န့ၣ်လီၤ

အဒိ- ပုၤဆါတဂၤ ဘၣ်ဟ့ၣ်စ့လၢတၢ်ဆါဟံၣ် \$10,000 န့ၣ်လီၤ ပုၤဆါ က အံၤကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်မၤစၢၤ န့ၣ်လီၤ Regions တဃုအါထီၣ်ပုၤဆါ က အစ့အါန့ၣ် \$3,250 လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်လၢဘၣ်ထွဲဒီးလံာ်ဃုစ့န့ၣ်  $(10,000 \times (AGB) 32.5\%)$  န့ၣ်လီၤ

တၢ်ဆါဟံၣ်ဒွဲးတယာ်ဝဲမုးကယၤတဖၣ်အံၤ ဒီဖျိနီၤဖးဝဲ တၢ်ဃုစ့ခဲလၢဟံၣ်ဖျိၣ်လၢ တၢ်ကူစါယါဘျီကသံၣ်ကသီတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢ အလိၣ် တဖၣ်အဂီၢ် လၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ခဲးလၢ ဆူၣ်ချ့ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်တဖၣ် ဖဲတချုး 12-လါအဆၢကတီၢ်အပူၤ လၢ တၢ်ဃုစ့ဒ်န့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ် တၢ်ဟံၣ်သယဲၤတၢ်ပုၤလၢလၢဆဲးဆဲးန့ၣ်လီၤ တၢ်ဒွဲးတယာ်အံၤ ဘၣ်တၢ်ကိးစ့ၢ်ကီၤအီၤလၢ “တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်မၤအကျဲ (Look-Back Method)” အံၤဘၣ်တၢ်ဒွဲးအီၤ ကိးနံၣ်ဒဲးလၢ Regions Hospital န့ၣ်လီၤ

နမ့ၢ်တသ့ညါလီၤတၢ်တၢ်ဂ့ၢ် ဒီး နဟံၣ်ဃီတနံၣ်တဘျီကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ် မ့ၢ်စ့ၤန့ၣ် \$125,000 န့ၣ် နဒွဲးကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ တၢ်ဟ့ၣ်စ့ၤလီၤဘၣ် တၢ်ကွၢ်ထွဲန့ၣ် အပူၤန့ၣ်လီၤ ဝံသးစ့ၤ ဆဲးကျါ သံကွၢ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ လၢ တၢ်မၤစၢၤပုၤစူးကါတၢ်သန့ၣ် ဖဲ 651-254-4791 တက့ၢ်

#### တၢ်ဒွဲးကွၢ် Regions Hospital ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ တၢ်ဟ့ၣ်စ့ၤလီၤတၢ်အပူၤ-

1. ပုၤဆါအုၣ်ဖိထီဖိနီၣ်ဂံၢ် ဒီး ကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ထီၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျိၣ်အီၤလၢ တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်မၤစၢၤ န့ၣ်လီၤ

2. ပုၤဆါအတၢ်ဟံးမူဒါလၢကျိၣ်စ့ဘၣ်ထွဲအတၢ်ဆါဟံၣ်စ့စ့ရီၤ ဘၣ်တၢ်ထၢအီၤလၢ ပအံးလဲးတြီနံးဆူၣ်ချ့တၢ်မၤနီၣ်မၤယါ ကျိၣ်ကျဲ န့ၣ်လီၤ။
3. တၢ်စူးကါ ဒုၣ်ဖိထၢဖိနီၣ်ဂံၢ်ဒီးကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ်န့ၣ် ပထိၣ်ဒွးကွၢ်အီၤလၢ အဝဲသ့ၣ် အ ကီၢ်စၢဖိၣ်တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယၢ်ပတီၢ် န့ၣ်လီၤ။
4. ပုၤဆါမ့ၢ်အိၣ်လၢ ကီၢ်စၢဖိၣ်တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယၢ်ပတီၢ် 200% မ့တမ့ၢ် ဆူဖီလၢန့ၣ် အဝဲသ့ၣ်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်စ့ၤလီၤ တၢ်အပူၤ နီၣ်ဂံၢ်ပုၤပုၤ (100%) န့ၣ်လီၤ။
5. ပုၤဆါမ့ၢ်အိၣ်လၢ ကီၢ်စၢဖိၣ်တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယၢ်ပတီၢ် 200% ဆူဖီခိၣ်န့ၣ်-
  - a. ပုၤဆါအကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ်အမုၢ်ကယၤ အိၣ်လၢ ဆူၣ်ချ့တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်လၢကဲဘျဲလၢကဲစ့ၤ လ 2 နံၣ်ကတီၢ်ဂီၢ် န့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဒွးအီၤသန့ၤထီၣ်သးလၢ နီၣ်ထီၣ်ရဲၣ်ဒီး ကီၢ်စၢဖိၣ်တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယၢ်ပတီၢ် 200% မုၢ်ကယၤ ဆူဖီခိၣ် န့ၣ်လီၤ။ (ကွၢ်လံာ်တိရဲၣ်လၢထး လၢပုၤဆါဟ့ၣ်တၢ်အပူၤအါကတၢ်ဂီၢ်လၢ 2 နံၣ်ကတီၢ်ဂီၢ်)
  - b. ကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ်အမုၢ်ကယၤ န့ၣ်ဘၣ်တၢ်နီၤဖးအီၤလၢ ပုၤဆါဟံးမူဒါအကျိၣ်စ့ န့ၣ်လီၤ။
  - c. ပုၤဆါဘၣ်ဟံးမူဒါဟ့ၣ်တၢ်အဘူးလဲလၢအိၣ်တ့ၢ်ကွံၣ်လၢ 2 နံၣ်ကတီၢ်ဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။

### တၢ်တယၢ်ဆိကမိၣ် တၢ်ကြးဒီးတၢ်ဃုထၢ

Regions Hospital တယၢ်ဆိကမိၣ်ဆၢတံာ်ဝဲ ပုၤဆူးပုၤဆါတဂၤအံၤ ကြးဝဲဒီး တၢ်ဃုထၢလၢ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့အဂီၢ်န့ၣ် ဒီးသန့ၤထီၣ်သးလၢ တၢ်ကြးဒီးတၢ်ဃုထၢ တၢ်ဆၢတံာ်လၢညါဒီ မ့တမ့ၢ် တၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဒီး တၢ်အိၣ်သးလီၤတံာ်လၢ တၢ်ဟ့ၣ် မၤစၢၤကျိၣ်စ့အဂီၢ်, လၢအပၣ်ဃုဒီး-

- ပုၤဟံၣ်ဃီတအိၣ်
- တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီ တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢအလိၣ်တဖၣ်န့ၣ် တကျါဘၢဝဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်အီၤတသ့ လၢ Medicaid တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အဖီလၢ မ့တမ့ၢ် ထံကီၢ် အတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အပူၤဆူ ပုၤဒီးန့ၣ်တၢ်ဖိလၢ အထီၣ်ဘးတဂၤအအိၣ်ဘၣ်လီၤ။
- တၢ်အကံၢ်အစီလၢအဒုးကြးတၢ်ဒီး နံၤသီလၢ အတုၤလီၤနီၢ်နီၢ်လၢ Medicaid တၢ်ပိာ်ထွဲထီၣ်အခံဆူ တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ အနံၤ အသီတဖၣ်
- မါဝါသံဝဲ မ့တမ့ၢ် မါဝါလၢ ကဆိၣ်ထွဲအီၤတအိၣ်

တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢ တၢ်ဟံၣ်တ့ၢ်အီၤတဖၣ် ပၣ်ဃုဒီး တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢ တၢ်ဃုထၢအီၤသ့ (တၢ်ကယၤကယဲ တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်အဂုၤအဂၤလၢ တမ့ၢ်ဝဲဒၣ် တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢ အလိၣ်တဖၣ်), တကးဒီးဘၣ် တၢ်အဘူးအလဲ လၢ ကြးဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤဖျိ တၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်, ဒ်သီး, Medicare, Medicaid, သီလုၣ်, ပုၤမၤတၢ်ဖိအတၢ်ဟ့ၣ်စ့အိၣ်လိး မ့တမ့ၢ် တၢ်အုၣ်ကီၤအမူအဒါလၢ ကဟ့ၣ်တၢ်အပူၤတဖၣ်လီၤ။ Regions Hospital ကစူးကါစ့ၢ်ကီး ပုၤပုၤတၢ်သၢဖုတဖုလၢ ထီၣ်ကွၢ်တၢ်အ ဘူးလဲ လၢပုၤဆါတဂၤ အဟံၣ်ဖိဃီနီၣ်ဂံၢ်ဒီးကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ် လၢကဟ့ၣ်လီၤဝဲ FPL ပတီၢ်ဒ်သီးကစူးကါလံာ် တါရဲၣ်လၢထးအဂီၢ် န့ၣ်လီၤ။ Regions Hospital ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ကဟ့ၣ်လီၤဝဲ တၢ်တယၢ်ဆိကမိၣ် ပုၤလၢအကြးဘၣ်တၢ်ဃုထၢတဖၣ် လၢ ပုၤဆူးပုၤဆါ လၢ အတၢ်အိၣ်သး လၢတမၤအသးညါန့ၣ်ကဲဆိး မ့တမ့ၢ် လၢတၢ်တထံၣ်ညါန့ၣ်အီၤ လၢတၢ်တစးထီၣ်မၤအီၤ လီၤတံာ်လၢ FAP အံၤအပူၤ ဘၣ်လီၤ။ လၢတၢ်မၤ တၢ်တယၢ်ဆိကမိၣ် ပုၤလၢအကြးဒီးတၢ်ဃုထၢအဂီၢ် တၢ်ဆိကမိၣ်တံာ်တဖၣ်န့ၣ်, တၢ်တယၢ်ဆိကမိၣ် တၢ်မၤစ့ၤ လီၤတၢ်အပူၤ မ့တမ့ၢ်ဘၣ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤလၢ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အါအါဂီၢ်ဂီၢ်သ့ဘၣ်အယိဒီး, Regions Hospital ကဒုးသ့ၣ်ညါဝဲ ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ်ဒီး ကဟ့ၣ်ဝဲဒၣ် တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢလီၤလီၤ လၢပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ကပတံထီၣ်ဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့အဂီၢ် လၢ အနီၢ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲန့ၣ်လီၤ။

**Ramsey ကီရ်ရှ်ပုကမျာ်တဖၣ်-**

Regions Hospital လူပိာ်မၤထွဲတၢ်သိၣ်တၢ်သီ လၢကဟ့ၣ် တၢ်ဆါဟံၣ် ဒီး ဆူၣ်ချ့ယါဘျါအတၢ်မၤစၢၤတဖၣ် ဆူ Ramsey ကီရ်ရှ် အပုကမျာ်တဖၣ် လၢတကီၢ်မဲာ်ဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်ကျိၣ်စ့န့ၢ်တန့ၢ် ဒ်ဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်လီၤတံၢ်လၢ Minnesota တၢ်သိၣ်တၢ်သီအပူၤ လၢ Regions အတၢ်ပျဲဃုာ်ဒီး Ramsey ကီရ်ရှ် ဒီး လၢကဆဲးမၤအိၣ်ဂၢၢ်ဆိးကျါတၢ်ကွၢ်ဖိဖိတၢ်ဆူညါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။ Ramsey ကီရ်ရှ် ကမျာ်တဖၣ်လၢ ဃုအိၣ်လိးတၢ် မ့တမ့ၢ် နှဲဝဲလၢ အကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၢ်အိၣ်စ့ၤဒ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အသိး ကဒီးန့ၢ်ဘၣ် ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူဒီးလၢတမ့ၢ် ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆါဟံၣ်ဒီးဆူၣ်ချ့ယါဘျါတၢ်မၤစၢၤ လၢအဝဲသ့ၣ်တဘျီဟ့ၣ်ဒ်ဒ်အပူၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ။ ပူၤကွၢ်အလီၢ်ခံ ဂံၢ်ခိၣ်ထံးပတီၢ်တၢ် အဘူးလဲဒီးတၢ်ထၢစ့အကျိၣ်ပတီၢ်တဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟံၣ်လီၤ လၢကဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျါကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၢ်စ့ၤ တၢ်ဟ့ၣ်ကျိၣ်စ့န့ၢ်တန့ၢ် မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်စ့တၢ်အိၣ်သး အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ။ Regions Hospital ဟ့ၣ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤဘျီတၢ်ကွၢ်ထွဲ လၢဟ့ၣ်စ့ၤလီၤဘၣ်အပူၤ ဆူပုဆါ တဖၣ်လၢ မၤလၢပုၤ တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်အဂီၢ် လၢမ့ၢ်ပုၤတဖၣ်လၢကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီလိၣ်ဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျါဒီဖျိ အံးလဲးထြီ နံးပီးလီၤအဂၤတဖၣ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်ဖဲးတၢ်မၤဒီဖျိတၢ်စူးကါတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်တမံၤဃီ မ့တမ့ၢ် ပုၤလၢကြးဝဲဘၣ်ဝဲန့ၣ်သ့ၤထီၣ် သးလၢတၢ်အိၣ် သးဒ် ဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါလီၤလၢကျဲသန့အံၤ အသိးန့ၣ်လီၤ။

**ပုၤတဖၣ်လၢ တမ့ၢ် Ramsey ကီရ်ရှ်ပုကမျာ်တဖၣ်-**

ပုၤဆါတဖၣ် အလီၢ်တအိၣ်လၢ ကဘၣ်န့ၢ်ဆူၣ်ချ့ယါဘျါအတၢ်မၤစၢၤဘၣ်န့ၣ် အလီၢ်အိၣ်လၢဘၣ်ဟ့ၣ်ထီၣ် Medicare, Medicaid, Health Maintenance Organization (HMO) တၢ်အုၣ်ကီၤလုာ်ဘၢ မ့တၢ် တၢ်အုၣ်ကီၤဂုၤဂၤ အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်- မ့တမ့ၢ် ခွဲးယာ်တၢ်အုၣ် သးအဂၤ လၢကဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲလၢတမ့ၢ်တၢ်အကါဒိၣ်လၢဆူၣ်ချ့ယါဘျါတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။

**တၢ်ဆါဟံၣ်အပူၤ ပုၤလၢအကွၢ်ထွဲတၢ် အမံၤစရိ**

Regions Hospital လိၣ်ဘၣ်ဝဲဒ် ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ် အဂ့ၢ်ကွဲးရဲၣ်, အါန့ၢ်ဒီး Regions Hospital အနီၢ်ကစၢ်ဒ်ဝဲ, တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ် ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအလိၣ်တဖၣ် လၢ Regions Hospital အပူၤ ဒီးတၢ်ဟံၣ်ဖျါလီၤတံၢ် ပုၤ ကွၢ်ထွဲတၢ်မတၤတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ကျါဘၢအီၤ ဒီဖျိ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ ကျဲသန့ဒီး မတၤတဖၣ် တမ့ၢ်ဝဲဒ်လဲၣ် န့ၣ်လီၤ။ ပုၤကွၢ် ထွဲတၢ် အဂ့ၢ်ကွဲးရဲၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟံးဃာ်အီၤလၢ တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါ လီၤဆီအပူၤန့ၣ်လီၤ။ ပုၤဆါတဖၣ် ဃုထီၣ်လံာ်လဲၣ်ကွဲးဒိ သ့ဒီဖျိ တၢ်ဆဲးကျါဘၣ် Regions Hospital အပုၤဆါကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်မၤစၢၤ ဝဲ 651-254-4791 မ့တမ့ၢ် 877-974-3600 ကိးလီတဲစိတလၢစ့ မ့တမ့ၢ် စံာ်လီၤဖဲအံၤ- [Regions Hospital ပုၤကွၢ်ထွဲကူစါတၢ် အမံၤစရိ](#)

**ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ကွၢ်ထွဲ ကျဲသန့**

Regions Hospital ဟ့ၣ်ထီၣ်ဝဲဒ် တၢ်ကွၢ်ထွဲ, လၢတအိၣ်ဒီး တၢ်ကွၢ်ဖုၣ်ထီၣ်ဒိၣ်ဆံးတၢ်, လၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်အိၣ်သး ကသံၣ်ကသီ တၢ်ကူစါယါဘျါတဖၣ်အဂီၢ် ဆူပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ်အဂီၢ် လၢတကီၢ်မဲာ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲန့ၢ်တန့ၢ် မ့တမ့ၢ် ကြးဘၣ်တၢ်ဃုထၢလၢ ကဒီးန့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့န့ၣ်တဟံၣ်ဝဲဒ်လၢ တၢ်အကါဒိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ။ တၢ်ဆါဟံၣ် တြီဝဲဒ် တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ(တဖၣ်) တမံၤလဲာ်လၢ လၢအကဲထီၣ် တၢ်ကီတၢ်ခဲလၢ ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ကဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီ တၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ။ တၢ်အဒိလၢ တၢ်တြီဃာ်အီၤတဖၣ်န့ၣ် ပုၤဃုာ်ဒီး- ပုၤမၤတၢ်ဖိ မ့တမ့ၢ် ပုၤခၢၣ်စးလၢ တၢ်ဆါဟံၣ်အပူၤ ဃုကီၢ်ဃုဂီၤဝဲဒ်လၢ ပုၤဆါလၢ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူဝဲကျိၣ်အပူၤ ကဘၣ်ဟ့ၣ်ဝဲတၢ်အဘူးအလဲ တချုးလၢ ဒီးန့ၢ်ဝဲ တၢ်ကူစါယါဘျါလၢ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီ တၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ် မ့တမ့ၢ် ဟ့ၣ်ပျဲတၢ်အခွဲးလၢ တၢ်ကထၢဖျိၣ်က့ၤ စ့ကဒွဲတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ် လၢအမၤတံာ်တံာ် တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ် ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ



တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီ တၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ။ Regions Hospital ကဘၣ်လုၤပိၣ်ထွဲ Emergency Medical Treatment and Labor Act (ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါယါဘျါဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိသဲးတၢ်သိၣ်တၢ်သီ) (EMTALA) အတၢ်မၤလိာ်အတီတဖၣ်, ပၣ်ဃုာ်ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်မၤကွၢ်တၢ်ကူစါယါဘျါ ကသံၣ်ကသီတဖၣ်, တၢ်မၤဂၢၢ်ထီၣ်ပုၤဆူးပုၤဆါ တၢ်ကူစါယါတဖၣ်, ဒီးတၢ်ကတိၤယၢၤ မ့တမ့ၢ် အလီၢ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီး ဆုၢ်ခိပုၤဆူးပုၤဆါဆူ တၢ်ဆါဟံၣ် အဂၤန့ၣ်လီၤ။ Regions Hospital ကဟ့ၣ်ထီၣ်ဝဲ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤတဖၣ် ဒ်CMS(Centers for Medicare and Medicaid Services)ပုၤပၣ်ဃုာ်မၤသကိးတၢ်ဖိ အတၢ်အိၣ်သးအသိးန့ၣ်လီၤ။

**တၢ်ဃုတၢ်အဘူးအလဲလီၤဆီ ဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ် အကျဲသန့**

တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ Regions Hospital မၤဝဲဒၣ်လၢ တၢ်တဟ့ၣ် တၢ်အဘူးအလဲဘၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါအီၤလၢ တၢ်ဃု တၢ်အဘူးအလဲလီၤဆီ ဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ် အကျဲသန့ အပူၤန့ၣ်လီၤ။ တၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်ဃုတၢ်အဘူးအလဲလီၤဆီ ဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ် အကျဲသန့ လံာ်ကွဲးဒိကလီန့ၣ် ပုၤကွၢ်ထံအီၤ ဒီး ပုၤထုးဟံးန့ၢ်အီၤလၢ ပဟံၣ်သန့အပူၤ ဖဲ [www.healthpartners.com/fa](http://www.healthpartners.com/fa) သ့ဝဲလီၤ။